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Abstract (en)
[origin: US2022179369A1] A dewar device (1) for mechanical and/or functional components (2) of a watch (3), the device (1) being provided
with a bracelet and a casing (4) including an enclosure (5) wherein it is possible to arrange a case (6) of the watch (3) and at least one reversible
connecting element (7) fixing the watch (3) case (6) in the enclosure (5) of the casing (4) while keeping it remote from all the elements (10a, 10b,
10c) of the casing (4) defining this enclosure (5), the at least one reversible connecting element (7) being provided with a body forming a structure
(8) including at least one recessed area (9).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de Dewar (1) pour des composants mécaniques et/ou fonctionnels (2) d'une montre (3), ledit dispositif (1) étant
pourvu d'un bracelet et d'un boitier (4) comportant une enceinte (5) dans laquelle est susceptible d'être agencé une boite (6) de ladite montre (3) et
au moins un élément de liaison réversible (7) fixant ladite boite (6) de montre (3) dans ladite enceinte (5) du boitier (4) en la maintenant éloignée de
l'ensemble des éléments (10a, 10b, 10c) du boitier (4) définissant cette enceinte (5), ledit au moins un élément de liaison réversible (7) étant pourvu
d'un corps formant une structure (8) comportant au moins une zone évidée (9).
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